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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Budapesten megszűnőben a törvényes rend, egyes 
kerületeket gettósodás, a drogok fokozódó jelenléte jellemez?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  elmúlt  napokban  volt  szerencsém  átfutni  a  Közép-európai  Sajtó  és  Média  Alapítványhoz
(Kesma) tartozó Mediaworks  által  indított  ingyenes  propaganda kiadványok egy-egy példányát.
Hosszú lenne a lapokban megjelent legmegdöbbentőbb állításokat felsorolni, egy részük tényleg
inkább megmosolyogtató, mintsem tisztázásra szorulna. Ugyanakkor annak például a fele sem tréfa,
hogy Budapest egyes kerületeiben fokozódik a gettósodás, vagy éppen fecskendős drogosok lepték
el a Józsefvárost.

Tudom,  a  gettósodást,  mint  olyat  elsősorban  szociális  problémák  idézik  elő,  de  a  fecskendős
drogosok  fokozódó  jelenléte  olyan  közrendet  érintő  kérdés,  amellyel  kapcsolatban  a  nyomozó
hatóságnak feladata van.

A fentiekkel összefüggésben kérem tájékoztatásomat az alábbiakról:

- A rendelkezésre álló adatok szerint milyen tendenciát mutat a szabálysértések és bűncselekmények
elkövetése (kerületenként, éves bontásban az elmúlt öt évben)?

- Észlelte-e a nyomozó hatóság Budapesten a fecskendős drogosok fokozódó jelenlétét, amennyiben
igen,  úgy  mi  az  akadálya  a  törvényes  rend  fenntartásának,  a  drogterjesztés  és  ezáltal  a
drogfogyasztás elleni hatékony fellépésnek?



Várom megtisztelő válaszát!
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